
 

Beste gasten, leden, debaters, medebestuursleden en medewerkers van het bureau, 

 

Het is mij een groot genoegen om vandaag voor jullie te staan als de nieuwe voorzitter van een prachtige 

vereniging. Een vereniging die dit jaar 70 jaar bestaat en inmiddels ruim 6.000 leden heeft. 70 jaar waarin 

onze leden met hun vak bezig zijn en dat op de best mogelijke manier uitoefenen. Nog enigszins onwennig 

maar met trots kijk ik hier de zaal in. We zijn met het hoogst aantal aanwezigen in onze geschiedenis. 

Geweldig om dit lustrum zo te vieren! 

 

Ik heb me voorgenomen om deze jaarrede kort en bondig te houden. Om meerdere redenen maar vooral 

omdat het niet mogelijk is om alle activiteiten, mijlpalen en vrijwilligers te benoemen. En ik wil voorkomen 

dat ik iemand tekort doe. Daarnaast is ons jaarverslag 2023 onlangs uitgebracht. Hier staat heel uitvoerig 

beschreven: 

1. wat de verschillende NOB-gremia het afgelopen jaar hebben ondernomen; 

2. hoe we onze speerpunten op het gebied van deelname aan het maatschappelijk debat en 

verdere professionalisering van onze vereniging hebben ingevuld; en   

3. welke rol onze ruim 350 vrijwilligers hebben vervuld. 

 

Een zeer indrukwekkend verslag, kan ik zeggen. Zoals altijd waren onze kernwaarden kwaliteit, integriteit 

en onafhankelijkheid de pijlers waarop we hebben voortgebouwd.  

 

Het jaarverslag illustreert tevens de professionele en goed georganiseerde werkwijze van ons bureau. Maar 

zelfs dan geldt: verwacht het onverwachte. Iets waar Niels over kan meepraten. Niels, dit overkwam jou bij 

één van jouw eerste wapenfeiten. Want de introductie van de Tax Governance Code stond gepland op 24 

december 2021. Zelfs niet-fiscalisten weten dat er die dag iets was met een kerstarrest. Zo kwam er 

meteen nog een dossier op je bord. En nu op het mijne, want het vervolg staat gepland voor later dit jaar.  

 

Uiteraard is deze inzet het afgelopen jaar een applaus waard. Voor Niels, alle vrijwilligers die zich voor de 

NOB hebben ingezet en de medewerkers van het bureau. 

 

Nu vooruitkijkend. We leven in een dynamische tijd. Er is sprake van steeds meer globalisering en 

technologische vooruitgang. Het is van cruciaal belang dat we niet alleen binnen onze eigen vereniging 

opereren maar daarnaast actief verbinding zoeken met andere organisaties en belanghebbenden. Zowel 

nationaal als internationaal. We kunnen hiermee onze impact vergroten en onze stem effectiever laten 

horen. Dit is essentieel om onze rol als verbindende schakel in het fiscale landschap te vervullen en om 

onze positie als belangenbehartiger en kenniscentrum te versterken. Gezamenlijk werken aan oplossingen 

voor de uitdagingen waar we voor staan. Hier gaan we ons de komende jaren voor inzetten.  

 

https://www.nob.net/publicaties/nob-jaarverslag-2023/


 

Deze samenwerking streven we ook na als het gaat om het inspireren van scholieren om een fiscale studie 

te overwegen. Samen met de Belastingdienst, universiteiten en het Register Belastingadviseurs willen we 

hen laten ontdekken hoe boeiend en divers ons vakgebied is. We hebben er allemaal belang bij dat meer 

fiscalisten instromen. 

 

En dat brengt mij bij het thema voor vanmiddag: AI en de impact op het beroep van belastingadviseur. Is 

deze wens om instroom van fiscalisten wel terecht? En wat wordt er van de fiscalist van de toekomst 

verwacht? Hoe gaan we onze toekomstige leden opleiden? Het doet mij denken aan de periode dat ik als 

belastingadviseur begon. Mij werd toen verteld dat aangiftewerkzaamheden in rap tempo zouden afnemen 

als gevolg van automatisering. Nu ruim twintig jaar later merk ik daar binnen mijn praktijk nog weinig van. 

 

Voor mij staat buiten kijf dat de toekomst van ons vakgebied gevormd zal worden door technologieën zoals 

kunstmatige intelligentie. Mijn eerste ervaringen bij het schrijven van een voorwoord voor ons 

personeelsblad verwonderden me. Ze lieten me inzien dat ik het gebruik van nieuwe technologische 

ontwikkelingen minder voor me uit moest schuiven. Tijdens dit jaarcongres verkennen we de wereld van AI 

en hoe dit ons beroep kan beïnvloeden. Niet alleen om de huidige trends te begrijpen maar ook om te 

kijken hoe we ze kunnen omarmen en integreren in ons werk. Dit vraagt mogelijk meer van ons dan we 

gewend zijn. 

 

Hoe het ons vak gaat veranderen de komende tien jaar? Eerlijk gezegd, ik durf geen voorspelling te doen, 

maar in de toekomst van de fiscalist heb ik alle vertrouwen. Ik leun daarbij op wat ik heb geleerd van een 

oud-collega. Hij stimuleerde mij om altijd mijn passie te volgen, hield me alert op mijn eigen ontwikkeling 

en gaf de ruimte zodat elke collega een eigen plek kon creëren binnen het team. Deze waarden zijn tijdloos. 

Zij zullen ons helpen om technologische ontwikkelingen met succes toe te passen binnen ons vakgebied, 

terwijl we tegelijkertijd het zo belangrijke menselijke aspect van ons vak niet uit het oog verliezen. 

 

Daarom de uitnodiging om met elkaar de toekomst van de NOB vorm te geven, door onze kennis te delen, 

nieuwe technologieën te omarmen en een positieve impact te maken op onze samenleving. Dit vanuit onze 

eigen passie en kernwaarden. Ik ben ervan overtuigd dat we dan met de NOB een succesvolle toekomst 

tegemoet gaan. 

 

Rest mij jullie allen een inspirerende middag toe te wensen en ik hoop velen na afloop nog te spreken. 


